
Referat af bestyrelsesmøde d. 15. august 

Deltagere: Hans Jørn, Henriette, John, Jette og Lotte 

 

1. henvendelse fra beboer 

Der er rettet henvendelse til bestyrelsen, da der mangler en rampe til gangbesværede ved opgangen i nr. 

15. Der er fundet en midlertidig løsning, og man arbejder mod en mere permanent løsning. 

2. Byggeriet Horisonten 

Bestyrelsen er blevet opmærksom på, at der har været støvgener i forbindelse med byggeriet. Der er rettet 

henvendelse til bygherrerne, som har forsøgt at vande jordbunkerne. Man forventer problemet løser sig. 

3. Referat fra rundgang 

Bestyrelsen tager referatet til efterretning og beder boligselskabet om at følge op. Det påpeges at nogle af 

punkterne stammer fra rundgangen i 2017 og at disse endnu ikke er løst. 

4. Busrute 

Der er fra beboere ønske om at få NT til at omlægge busruter forbi afd. 32. Bestyrelsen konferer med 

boligselskabet herom.  

5. Jubilæumsfest 

Boligselskabet afholder jubilæumsfest hvor afd. 32 naturligvis deltager. Hvis beboere er interesseret i at 

give en hånd med, kan man rette henvendelse til Henriette. Der er tale om mindre opgaver, bl.a. kaffe og 

kage servering. Nærmere info følger. 

6. Afdelingsmøde 

Bestyrelsen gør opmærksom på, at der d. 3. september afholdes afdelingsmøde. Husk tilmelding. 

7. Diverse 

Bestyrelsen opfordrer til at beboere anvender containeren ved gæsteparkeringen til større papelementer 

og ikke papirmolokken. Samtidig opfordres der til, at man husker at lukke sine affaldsposer. 

 

Bestyrelsen takker for en festlig sommerfest og glæder sig allerede til at gentage traditionen næste år. 

 

Bestyrelsen overvejer, at arrangere en juleindkøbstur til grænsen med bus med frokost og evt. besøg på et 

julemarked. Derfor vil vi meget gerne have tilbagemeldinger på, om dette kunne have interesse. 

 

 

 


